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Agenda 

 

21 / 2022 - Møte med styret i Misjonssalen Grimstad 
Første del av styremøtet var sammen med styret for Misjonssalen i Grimstad. Vi 
starter med en omvisning i lokalene til Misjonssalen og Misjonsradioen Agder. 
 
Videre hadde vi en samtaledel om ulike tema;  
 
Misjonssalen ble kjøpt i 2015 og har siden den gang hatt en veldig positiv utvikling. Fra 
20-25 voksne deltakere, er man nå et sted mellom 60 og 70 på møtene – og mange 
barn. Flere barnefamilier og unge mennesker har også funnet sitt sted i Misjonssalen.  
 
Pr. i dag har forsamlingen møter hver søndag kl. 11:00 og bønnemøter hver onsdag. I 
tillegg har Misjonssalen Ung møter annenhver fredag. Her har det vært flere nye 
studenter innom denne høsten. Misjonsradioen Agder har også tilhold i lokalene, og 
har jevnlig samlinger for lytterne som fyller Misjonssalen. I ukedagene bruker også 
Drottningborg ungdomsskole møtesalen til andakter, hvor det er 150 elever som er 
innom.  
 
Det er også bibelgrupper/mannsgruppe knyttet til Misjonssalen, og man har besøk på 
sykehjem og besøkstjeneste for de som ikke kan komme til Misjonssalen.  
 
En utfordring man strever med er hvordan man skal nå barna som er kommet opp i 
tweensalder. Her har man ikke noe eget arbeid, og det skulle man gjerne fått til. Det 
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hadde fra Misjonssalens side vært ønskelig med en 20% stilling knyttet til dette 
arbeidet. En annen utfordring man kjenner på helt konkret i dag, er de store 
strømkostandene, som vil redusere overføringene til hovedkassen.  
 
I samtalen om Misjonssambandets strategi ble det spesielt trukket frem at vi må ha 
et fokus på å sende familier til områder med få kristne, ikke bare urbane områder. 
Videre kom en inn på viktigheten av å legge til rette for frivillig arbeid, og 
trosforsvar/apologetikk for unge.  
 
Vedtak: Regionstyret gleder seg over arbeidet i Misjonssalen i Grimstad. Det er flott å 
se at mange unge har engasjert seg både i styret og i arbeidet i forsamlingen og 
utviklingen som har vært i Misjonssalen de siste årene.  
 
Pr. i dag kan en ikke innvilge ønsket om en ekstra person i Misjonssalen knyttet til 
barne- og ungdomsarbeid. Regionstyret ber imidlertid regionadministrasjonen om å 
bistå Misjonssalen i etablering av eget arbeidet for tweens, eksempelvis gjennom å gi 
innføring i bibelgruppeopplegg for unge.  
 
 

22 / 2022 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 
 

23 / 2022 - Godkjenning av stillingsinstrukser 

Stillingsinstrukser fra Misjonssalen i Grimstad til godkjenning av regionstyret. 
 
Vedtak: Regionstyret støtter hovedlinjene i instruksene, men ber regionleder som 
arbeidsgiver ta en formell gjennomgang med den enkelte ansatte før en tar endelig 
stilling til stillingsinstruksene.  
 
 

24 / 2022 - Pågående ansettelsesprosesser 

1) Forsamlingsleder/forsamlingsarbeider Misjonssenteret i Skien (20-40%) 
2) Ungdoms- og familiearbeider i Mandal (60%) 
3) Sommertreffkoordinator (20-30%)  
 
For de to førstnevnte stillingene har det ikke kommet søknader. Regionledelsen er i 
kontakt med Misjonssambandet Norge og Misjonssambandet øst for å høre om det 
kan være aktuelt med en kombinasjonsstilling med stillingen i Skien.  
 
Stillingen som Sommertreffkoordinator har det kommet en søknad på, og intervju 
med vedkommende vil finne sted i løpet av den neste tiden.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om de pågående ansettelsesprosessene.  
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=5bzE8giD4kCemwZf8Rn3S5YACe2R&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=AoMDmSdpi0-LuZY9e66d5ZYAG_Rx&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=s8XoCgaRnEGmRtz7cYDwnJYAJj2k&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=JyM0yCfmYUq7Ex5pabm3VZYAHkWf&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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25 / 2022 - Økonomirapport 

Administrasjonsleder orienterer om den økonomiske situasjonen så langt i 2022. 
 
Resultatet pr. juli er foreløpig et negativt resultat på kr.588.785, men dette inkluderer 
kostnader vedr. salget av Norsjø Ungdomssenter som har blitt kostnadsført i 
regnskapet. Dette bør tas ut av regnskapet – eller så må tilsvarende beløp 
inntektsføres. Korrigert for dette er resultatet pr. juli på kr.257.493. 
 
KNIF har tatt i bruk en ny måte å kategorisere gaveinntektene på, som i 
utgangspunktet gjør det krevende å sammenligne årets gaveinntekter med fjorårets 
akkurat nå. Det er imidlertid grunn til å anta at en ligger noe bak budsjett med tanke 
på gaveinntektene så langt i 2022. Det vil gis mer informasjon på kommende 
regionstyremøter om dette.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om den økonomiske situasjonen.  
 
 

26 / 2022 - Leirarbeid 22/23 

Ungleder orienterer om leirarbeidet i Misjonssambandet sør.   
 
Det er 6 planlagte leirer frem til jul i Misjonssambandet sør. En har måtte bli avlyst 
på grunn av ledermangel. En har imidlertid fått en ganske god dekning på de 
resterende leirene.  
 
Ungleder ønsker at saken løftes på det kommende regionårsmøtet. Det er nødvendig 
at misjonsfolket tar et ansvar og engasjerer seg om vi skal kunne opprettholde leirene 
i tiden fremover. Det er et fantastisk arbeid som også treffer mange barn som ikke 
kommer fra noen kristen bakgrunn.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen og ber om at saken tas opp på 
regionårsmøtet våren 2023.  
 
 

27 / 2022 - Konfirmantopplegg 22/23 

Ungleder orienterer om felles konfirmantopplegg med IMF ung og Acta.   
 
Konfirmantopplegget har så langt fått 30 påmeldinger. Det er en veldig god oppstart! 
Det meste er klart for høstens første helg, men det jobbes med å skaffe noe ekstra 
ledere fra Misjonssambandet.  
 
Det er en forutsetning for å bli med på opplegget at man følger et lokalt 
konfirmasjonsopplegg. Det ønsker en å tilrettelegge for at man kan drive lokalt. 
Ungleder skal senere denne uken på besøk for å gi innføring i dette i Konsmo.  
 
Promovideo og egen nettside (konfirmantleir.no) har også nylig blitt lansert og det 
oppfordres til at dette promoteres i regionens felleskap.  

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=gFzSXN_Uzkql2YBqgwrM7JYAJGCd&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=HHY7dtDdMUa-n3hQS3Fti5YAIaAy&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om konfirmantarbeidet.  
 
 

28 / 2022 - Strategiplan Misjonssambandet 2022-32 

I sommer ble ny strategiplan for perioden 2022-32 vedtatt på GF. Vi skal nå i gang 
med arbeidet med å utarbeide handlingsplaner basert på strategien lokalt og 
regionalt.  
 
Regionledelsen har allerede startet noe på dette arbeidet, og det skal også være tema 
på stabsmøte med alle ansatte i september. Endelig forslag til handlingsplan for 
regionen legges frem for regionstyret (Og regionårsmøtet våren 2023?) for vedtak. Vi 
ønsker å få til en samtale allerede nå, om regionstyrets ønsker for områder som bør 
særlig prioriteres i arbeidet med handlingsplanen. Det er derfor viktig at alle leser 
gjennom det vedlagte strategidokumentet, og spesielt det som står om "Mål".   
 
Vedtak: Saken ble utsatt til neste regionstyremøte.  
 
 

29 / 2022 - Mulig kjøp av Gautestad leirsted 

Foreningen som eier Gautestad i dag, har vurdert alternativer for fremtiden til 
Gautestad. Alternativene er å selge stedet, etter at det har blitt delt oppi hyttetomter 
eller at det overdras til Evjetun og Drottningborg for en symbolsk sum.  
 
Styret ved Evjetun har hatt saken på sitt bord siden i vår, og vil ha nærmere samtaler 
med Drottningborg vedr. ett evt. felles eierforhold/drift av Gautestad. 
 
Saken er foreløpig bare til orientering, men et evt. avtaleutkast vil bli presentert for 
regionstyret på et senere tidspunkt.  
 
Det nevnes at det har vært utfordrende å drive Gautestad tidligere. Det har vært noen 
tøffe runder tidligere, mens leirstedet var eid av kretsen. En vil imidlertid lytte til 
forslaget som evt. kommer. Er behovet fra Evjetun og Drottningborg til stede, så vil 
det være noe man må ta inn i betraktningen.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen og ber regionleder om å videreformidle 
foreløpige perspektiv på dette inn i de kommende samtalene mellom Drottningborg 
og Evjetun.  
 
 
 
 

30 / 2022 – B-referat 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=5-S5KLn92kSKabb_D6kYXJYAFQcp&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=F-kTE3hwXEupq3DsbCVk5JYAABea&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=lExBkPtSVk-uGy2V2jq9j5YAHtOQ&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

